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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-09-20 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:     Jasmine Carlsson 

Vice ordförande:    William Nagy    

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Ellinore Rosvall    

Kommunikationsansvarig:                                Matilda Österberg 

                Ordförande för sociala utskottet:                               Max Karlsson     

Arbetsmarknadsansvarig:    Arsalan Chenaraki 

Klubbmästare:    Leo Landström 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE  

 Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:18.  

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: William Nagy 

 

Styrelsen beslutade  

Att  välja William Nagy till justerare tillika rösträknare. 

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-09-11.  

 

Styrelsen beslutade 

Att godkänna kallelseförfarandet.   

 

4 § ADJUNGERINGAR 

 Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

Styrelsen beslutade  

Att  fastställa föredragningslistan med tillägg av ”Diskussionspunkt: 

Press Juridicata”, ny 12 §.  

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: 1 

 

 Protokoll 2023-09-05 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

 Styrelsen beslutade 
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Att  lägga protokoll 2023-09-05 till handlingarna.  

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

Ordförande meddelar:  

• Flertalet möten i olika forum.  

• Lunch med Cederqvist.  

• Lyckad ämbetsmannasittning och utbildning.  

• Internat med fakultetsnämnden.  

 

Vice ordförande meddelar:  

• Varit med och hållit i extrastämman. Kul med över 60 personer närvarande. 

• Haft ämbetsmannautbildning med efterföljande pub. Många nya ansikten.  

• Varit på brandtillsyn. Gick bra! En ny skylt beställd till utrymmningsvägen 

mot gatan. Ny skylt på plats fr.o.m. 20/9.  

• Hjälpt KDAB med Garden Party.  

• Haft möte med UAF och Universitetets byggnadsavdelning.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 

• Möte med AMK, Studiebevakarnätverket och Iustus.   

• Ämbetsmannasittning och ämbetsmannakick-off.  

• Förberedelse för styrelsemöten och fakultetsmöten.  

 

Kommunikationsansvarig meddelar:  

• Podden har spelat in sitt första avsnitt. Kommer på fredag 22/9.  

• Bilderna från bland annat reccegasquen kommer upp i dagarna.  

• Marknadsföringen rullar på. 

• Möte om att byta domän för PJ.  

• Styrelsebilderna är publicerade.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelar: 

• Möten med samarbetspartners. 

 

Ordförande för sociala utskottet meddelar: 

• Event planerade och fixade på ämbetsmannasittningen.  

• Lex Legato flyttat in.  

• Planeras för Culpa.  

• Högt tryck på recceslabben.  

 

Klubbmästare meddelar: 

• KV-utbildningar. 

• Första kvällen för terminen på Jontes har genomförts. 

• Har släppt schemat för terminen. Klubbverkarna har skrivit upp sig på flera 

pass vilket är positivt.  

• Caféverkarna har haft utbildning.  

• Utskottsmöte.  

• Står numera på alkoholtillståndet.  
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8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 Styrelsen beslutade:  

 Att  tilldela H.M. Konungen Juridiska föreningens hedersmedalj med     

 anledning av firandet av 50-årsjubileet på tronen.  

 Beslutet fattades 2023- 09- 14.  

 

 Tillägg: Styrelsen är medveten om att beslut om hedersmedalj skall fattas på 

 stämma, men i detta fall fattades beslutet på grund av den extraordinära 

 omständigheten att konungen firar 50 år på tronen samt att UUFS gemensamt

 skulle uppmärksamma jubileet genom medaljutdelning från alla kårer och 

 nationer.  

 

 Att  tilldela följande Juridiska föreningens ämbetsmannamedalj av  

 andra graden: Elsa Springfeldt, Hanna Lundström och Alva Vukusic Hjelm.  

 Beslutet fattades 2023- 09- 14.  

 

 Styrelsen beslutade  

 Att  lägga dessa beslut till handlingarna. 

 

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

 Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT  

• Bokföringen från i våras har kommit i kapp och vi släpar inte med det.  

• Klubb- och caféverksamheten går bra.  

• Det ser bra ut.  

• Ökad utgift pga. att Lex Legato kommer vara på kontoret i Ihre, men Jontes 

kommer att vara öppet på måndagar i stället.  

  

 

11 § RAPPORT BYGGNADSMÖTE 

 FÖREDRAGANDE: WILLIAM NAGY 

• Diskussion om ny JF- byggnad.  

• Möte inplanerat (på plats).  

• Gav exempel på andra alternativ. 

  

12 § DISKUSSIONPUNKT : PRESS JURIDICATA  

 Föredragande: Matilda Österberg 

  

 Styrelsen beslutade  

 Att  inte föra några anteckningar på den här punkten.  

 

13 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Planering inför seniors 4/10. Punkter som ska vara med på dagordningen:  

- Huset och kontoret. 
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- Försiktighet med vad som publiceras. Diskussionspunkt.  

- Stämmans arbetsordning.  

- Vandringstur. 

- Alumnimedlemskap. 

 

•  Diskussion om antalet ämbetsmän.  

 

14 § ORDET FRITT  

 

15 § MÖTETS AVSLUTANDE   

• Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:08. 

 


